
Referat FAU-møte   

Skøyenåsen Skole 27.11.2023  

  

Tema  Ved  

Velkommen til møte  Mattis (leder / 8C)  

Skoleledelsen informerer:  
• Skolebesøk av byråd Julie Remen Midtgarden  

• Spørsmål om fremtiden for skolemat jf prosjekt om og 
utvide kjøkkenet. Dette blir ikke gjennomført. 

• Utbygging av skolen: Neste skoleår opp en klasse til total 26 

klasser. Utbygging blir ikke neste år, men mål om ferdigstilt i 

2028 og frem. Skulle ha vært ferdig 2022. Blir møte for 

interesserte 10. januar (mer informasjon kommer) 

• Reguleringsplan på høring - orienteringsmøte 6. desember  
• Nasjonale prøver  

• Startet for cirka 20 år siden i norsk skole. For 

Skøyenåsen er det for 9. trinn. Lesing og regning.  

• 8. trinn er Skøyenåsen over nasjonale snittet i både 

lesning og regning. 

• Resultater finns på utdanningsdirektoratets nettside. 

• Mediesaker og negativ omtale av skolen - hva gjør skolen  

• Skolemiljø, 8. trinn spesielt 

• Foreldremøte 6. desember for 8. trinn 

• Høsten 2023 har skolen brukt mye tid på klasser og miljø på 8. 

trinn. Vært enkelt hendelser som ligger ut over det, som er 

normalt. Skapt utrygghet blant elever og foreldre. Konflikter 

om banale ting: krangling, sjalusi, kjærester, bilder på sosiale 

medier. Dette er temaer, som skolen tidligere ikke så så mye av 

på dette trinnet.  

o Der er ingen enkelte elever, som har ansvaret for noe 

av det her. 

o Historier som vokser seg store utenfor og innen de 

kommer tilbake til skolen. Historier går noen runder og 

vokser seg større. Rektor eksemplifiserer dette ved å 

gå i detaljer med saken fra den dagen, politiet kom. 

Otte politibiler og en ambulanse.  

o En FAU-representant spør til plan og behov for 

debriefing i sånn situasjon. Skolen har beredskapsplan 

(som kun er til intern bruk). Skolen hadde ikke tenkt 

det den dagen, men vil være mer oppmerksom på og 

gjøre det en eventuell neste gang. 

Mads (rektor)  



o En FAU-representant spør til større samarbeid med 

barneskolen i området for og øke fokus på modenhet 

hos noen elever og dermed overgang til Skøyenåsen og 

få til bedre miljø fra 8. trinn.  

o Tiltak: ekstra miljøterapeut, politi på forebyggende 

besøk på 8. trinn. Se planen fra rektor 

• Mobiltelefon – hotell. Skolen vurderer at 60% av elevene 

leverer sin telefon. Må stole på om en elev sir at personen ikke 

har med telefon i dag. Noen har to telefoner med og legger den 

ene i hotellet.  

FAU representanter oppfordres til å minne om dette i hver 

klasse og spesifisere at de må leveres på morgenen og dermed 

følge dette 

Nytt fra Driftsstyret  
• Operasjons dagsverk. Elevrådet med arbeidsgruppe på 10 

personer klaret det meste selv. Samlet 188.000 kr 

• Skoletur: skolen klar med ny plan for tur for 10. trinn høsten 

2024, hvor skolen tar alle kostnader 

• To nye medlemmer av Driftsstyret må velges for to kalenderår. 

Tommy og Anette går av. Møter er alltid samme ettermiddag 

som FAU-møtet.  

• Etter valg er nå disse to representanter i Driftsstyret: 

o Tommy (fortsetter i to år) - leder 

o Tonje -  

  

Anette G. / Tommy 

(8D)  

Nytt fra Skolemiljøutvalget (SMU)  
• Fokus på hvordan diverse planer formidles til elever. Dette vil 

der bli jobbet med. 

Anette N. (9F) / Solfrid 

(10D)  

Status natteravn  
• Natteravn ved Christin: referer til eposter som er sendt til alle 

FAU-representanter de siste ukene. Nu liste med personer, 

som ønsker å gå natteravn, om der er bruk for reserver. (legg 

ved listen) 

Vibeke (9D) / Christin 

(9D)  

Orientering om FAUs økonomi  
• orientering om arbeidsoppgaver og oversikt over 

økonomiskresultat for 08-kullet etter tur til Rjukan. 

Frode Bjerk 

(avtroppende kasserer)  

Valg av kasserer  
• Ny kasserer er Stefan Magnus Landrø 

Mattis + valgkomité 

v/Tonje (8B) & Pernille 

(8F)  

Arbeidsgrupper?  

(Saker å jobbe med skoleåret 2023 - 2024).  
• 10. trinn: Skoleavslutning og andre temaer 

• Nettvett gruppe: Pernille. Andre kan melde seg inn løpende 

Mattis  



• Sosialt miljø, spesielt samle 8. trinn FAU-representantene etter 

foreldremøtet i desember.  

o Opprette gruppen gjennom en epost med invitasjon til 

digitalt møte 
 

Eventuelt  
• Skolen minner om SkøyenÅpen på onsdage. Meget få elever. 

Der er vafler. Kl 14.30 og frem 

o Her er der muligt for leksehjelp, gaming, sjakk, vafler, 

bordtennis mm 
 

Mattis  

Kommende FAU-møter: 15/1, 11/3, 27/5 – man. kl. 19:00  Mattis  

  

 


